

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll STYM17 23/24

Signed text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)

Name: Protokoll STYM17.pdf

Size: 174681 byte

Hash value SHA256:

780b57bb20b70635f6d307e6dc1c6e69b1e719538e00b1834d7c5c828dcf8fd3

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 3:

ERIC FORSELL

Signed with BankID 2024-02-03 16:46 Ref: 8497b69e-0cd5-4bea-be25-4475b6806ff6

YLVA ÖMAN

Signed with BankID 2024-01-31 23:26 Ref: b5a74acd-3514-4534-bed7-bec3c866708c

JACOB HOLST

Signed with BankID 2024-01-31 18:29 Ref: 2e83cd39-1d4a-4f58-9c6e-a275fcfe4236



Protokoll

Mötets art: STYM17
Datum: Måndag 22 Januari 2024
Tid: 17:22
Plats: V23
Närvarande:
Ylva Öman, Ordförande
Jesper Frisk, Vice Ordförande
David Söderström, Kassör
Eric Forsell, Koordinator
Elin Lerin, StudSA
Henry Siggelin, Styrelseledamot
Jacob Holst, Styrelseledamot
Kasper Georén, Directeur
Viktor Wikström, C-2L
Elis Nyström, P-PAS



1. Mötets öppnande

- 1.1. Mötet öppnades 17:22 av Ordförande Ylva Öman.

2. Formalia

2.1. Val av mötesordförande

Eric Forsell nominerar Henry Siggelin. Henry Siggelin godtar inte.

David Söderström nominerar Henry Siggelin. Henry Siggelin godtar inte.

Ylva Öman nominerar David Söderström. David Söderström godtar.

Henry Siggelin nominerar Ylva Öman. Ylva Öman godtar.

Styrelsen beslutade

att välja Ylva Öman till mötesordförande.

2.2. Val av justerare, tillika rösträknare

Eric Forsell nominerar Jacob Holst. Jacob Holst godtar.

Styrelsen beslutade

att välja Jacob Holst till justerare, tillika rösträknare

2.3. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

2.4. Fastställande av föredragningslista

Ylva Öman yrkar på

att lägga till 3.2. Elis punkt

Styrelsen beslutade

att bifalla yrkandet.

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan enligt kallelsen, med ovan ändringsyrkande.

3. Punkter

3.1. Spexet

Styrelsen sammanträder med Kasper Georén (Directeur), och Viktor Wikström (C-2L).

Styrelsen har lyft bekymmer kring att studieron i sMörjäs störs i samband med att Spexet börjar ta fram saker.

Spexet önskar förtydliganden kring kriterium för en lugn atmosfär i sMörjäs.

Spexet hävdar att börja rigga under studietid är ett måste för att främja ett hållbart engagemang.

Att rigga tidigare leder till att de blir klara tidigare.

Elin Lerin inflikar att de ideellt engagerades engagemang inte kan ta prioritet över gemene students behov av en lugn studiemiljö.

Styrelsen förstår att Spexet har försökt vara tysta, men att det inte räcker, och ber Spexet att se över vad de kan vidta för åtgärder för att kunna rigga snabbare efter studietid.

Olika lösningar diskuteras, Spexet lyfter ett par exempel på åtgärder som redan tillämpas.

Spexet uppskattar att rigg tar ungefär en timme, de uppskattar även att det inte är den tyngre utrustningen som bidrar till mest störningsmoment utan framförallt instrument och notställ.

Styrelsen ser tanken bakom Elis förslag som positivt men känner att det inkräktar lite på KNs arbete. Punkten tas upp med KN nästa STYM.

3.2. Elis punkt(er)

3.2.1. uppdatering masterbevakning

Elis har mejlat till alla masteransvariga lärare (MA) för våra masterprogram. Alla utom en har svarat och varit otroligt positiva.



Elis har kartlagt den befintliga masterbevakningen på våra masterprogram, och hur det ser ut på andra sektioner.

Fysiks Studienämnd (FSN) lyfts som ett exempel på system som Elis gillar. Deras masteransvariga studenter (MAS) har uppgift att kontakta MA, skicka ut enkäter, lyssna in åsikter etc. På maskins Indek-master (TINEM) har de lite som en mini-sektion, och att tillämpa mycket av deras system på sektionen vore också något att kika på. Elis har mejlat med ordförande för TINEM:s ”student board”, som gärna önskar närmare samarbete med maskinsektionen.

3.2.2. skolråd

Elis lyssnar in styrelsens åsikter kring dagordningen för morgondagens ITM-skolrådsmöte. Det verkar inte vara så mycket utom campusflytt. Elis har delgetts styrelsens synpunkter som togs fram som underlag till KF.

3.2.3. nyheter

Elis vill gärna starta en ”nyhetsbyrå” för att få ut nyheter om studiebevakning, evenemang, viktiga saker från KTH/THS.

Skillnaden på detta och KN:s kommunikation idag: att det skulle vara mindre fokus på ”detta händer just nu” och mer fokus på ”varför händer detta / varför gör vi såhär?”. Fokuset skulle ligga mer på att granska och sammanfatta sektionens verksamhet, snarare än att kommunicera om evenemang i förväg.

Styrelsen ser tanken bakom Elis förslag som positivt men känner att det inkräktar lite på KNs arbete. Det föreslås att Elis, KNO och Styrelsen sammanträder för att diskutera hur en sådan funktion hade pusslat in i den dagliga verksamheten.

3.2.4. rekrytering

Jesper undrar hur SN vill göra med rekrytering inför P1. Elis hör vidare med de andra i SN.

3.3. Förra mötets protokoll

Ylva ska ringa If

Håll käften Jacob!

3.4. Styrelsehäng

Den enda frukten som Doodeln har gett är att många kan 2 februari.

Styrelsens inkompatibla scheman jämförs.

Ylva hotar för tredje gången att kasta Ordf-klubban i buvudet på Jacob.

Styrelsen beslutade

att Styrelsen hänger 9 februari.

3.5. KLiRR

Styrelsen vill ”frikoppla” kassören lite mer från KLiRR, och ge Kamrären mer ansvar.

Glassbilen åker förbi hemma hos Elin

Det vore nice om kamrären inte vore förtroendevald, men att de fanns med i Praxis och hade en mer definierad uppgift.

Kamrärens organisatoriska placering & beroendeställning diskuteras, rekryteringen som den ser ut i dagsläget ser bra ut, men vems ansvar det är är lite oklart.

Ett exempel som diskuteras är att göra kamrären likt Kalle-P:s förvaltare, att kassören nominerar den.

David undrar vad som händer med SM-val av kamrér utifall det inte finns en kassör till sektionens-mötet, *det går säkert bra ändå*

3.6. Ansvarsfördelning SM3



- Jesper har skickat förfrågan om att boka M1
- Tilda har meddelat VB vilka poster som ska sökas.
- Ylva gör evenemang på FB i pausen
- Mat: *vi har lite budgetknas*. Senaste två SM var lite dyra.

Olika lösningar för att minska matsvinn diskuteras.

Styrelsen vill köpa Billy's till SM

Olika matmöjligheter undersöks.

Borgir!

Optimering av korv- och/eller hamburgergrillning bollas.

Styrelsen beslutade

att Elin undersöker matfrågan vidare, och uppdaterar Styrelsen vid nästa möte.

Styrelsen fördelar ansvar under SM-dagen.

Mötet ajournerades 19:31 och återupptogs 19:47.

3.7. Externa evenemang i sMörjis

Jacob Holst lyfter frågor kring kommande externa evenemang, som går emot sektionens policy om inga externa evenemang.

Kruxet är det att bokningen skedde innan policyn fastställdes.

Alternativa prislistor diskuteras.

3.8. SMART

Vilka SMART-representanter som ska med till nästa SMART diskuteras. Medverkande representanter till Norgeresan diskuteras också.

3.9. Rekryteringspolicy

Styrelsen har ändrat en hel del, skrivit in en del grejer som kommits överens om.

Styrelsen beslutade

att anta det senaste policyutkastet.

"Kan man välja falu rödfärg till sektionensvin?" - Kassör David Söderström

En del frågor om rekryteringar där Styrelsemedlemmar har sökt lyfts. Styrelsen kommer överens om rutiner för att undvika jävighet vid rekryteringar.

3.10. Att följa THS policys :))

Henry har gått igenom THS hållbarhetspolicy och har reflekterat över en del åtgärder. Styrelsen ser över ett tidigare utkast på en egen hållbarhetspolicy som Henry pillar vidare på.

En diskussion om att kött ska vara ett aktivt val uppstår apropå att följa THS policys. Detta är nämligen något som THS hållbarhetspolicy reglerar.

3.11. STY-ÖL

Överlämningen diskuteras vidare, synergin med MLG-överlämningen bollas.

4. Övriga frågor

4.1. Kären

4.1.1. ITM-KF

KF-Suppleant Marcus Haeggman återkopplar från det parallella sammanträdet med ITM-skolans KF-ledamöter.



Mackean har haft KF-möte.

ITM-sektionernas KF-ledamöter är eniga om att de vill låta TT-sektionen leva vidare, ITM-KF vill lägga fram förslaget att TT kommer till Valhallavägen och får låna lokal av B-sektionen eller IsB, fram tills att IN:s lokal är klar, och då kan de flytta ihop med dem. Kortsiktigt skulle förslaget betyda att sektionen behöver stötta TT i t.ex. mottagning med personal. **Det stödet skulle ges av samtliga ITM-sektioner.**

4.1.2. Kommunikation kring sektionsmappning

Sedan nyår har en del misskommunikation mellan THS, Sektionsstyrelsen och KN förekommit vilket upprört många medlemmar. Styrelsen diskuterade orsaken till misskommunikationen och vilka åtgärder som ska genomföras i framtiden för att undvika detta vid liknande spända lägen.

Styrelsen diskuterar vidare med kommunikationsnämnden på kommande möte hur överhörningen bör skötas framöver.

4.2. Föreningsrekrytering

Jacob Holst lyfter en fråga om vad som händer med föreningsrekryteringen.

Jesper Frisk ska börja utreda frågan vidare, Jacob Holst uppmanar sektionens föreningsordförande att fylla i formuläret.

4.3. Marknadsföring

Marknadsföring av Styrelsens poster inför SM3 åläggs Styrelsen.

KN ska sköta marknadsföring av övriga poster till SM3.

4.4. Representation

4.4.1. D-vårbal

Jerka kan, Ylva ska fundera på saken

4.4.2. M68

Styrelsen har fått mejl från ett glatt gäng M68:or. Elin har återkopplat att de är varmt välkomna och att de ur styrelsen som är tillgängliga kan mötas med dem runt tretiden.

4.4.3. Norge

Priserna diskuteras.

Henry och David snackar ihop sig om transport.

5. Mötets avslutande

5.1. Mötet avslutades 21:04.

6. Koordinators mattips

Tårta med wasabi!

7. StudSA:s mattips

Kooooooooorv!